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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 4)

"Алкомет" АД е сред лидерите в бизнеса на Балканите, това сочи получената награда на Осмото издание на
годишните награди BALKAN BUSINESS AWARDS 2022. Лидерите в бизнеса на Балканите – компании от Албания,
България, Северна Македония и Косово, бяха отличени от осмото издание на Балканските бизнес награди,
церемония организирана от агенция за публични комуникации ВИП Комюникейшън. Събитието се състо... 

Българската търговско-промишлена палата отправя покана за участие в Общо събрание на Българо-украинската
индустриална камара (БУИК) при БТПП, съобщиха от Палатата в последния брой на изданието си "Инфобизнес".
Събитието ще се състои в хибриден формат на 30 март от 15:00 ч. - присъствено в сградата на Палатата, и онлайн
в платформата Zoom. Общото събрание ще се проведе при следния дневен ред: отчет... 

Проект "Dialog for Innovation And LOcal Growth" Делегация, организирана от Търговско-промишлена палата Враца
успешно осъществи Посещение за обмен, в периода 21-24 март 2022 г., в рамките на проект "DIALOG", финансиран
по Програма Interreg Europe. В събитието взеха участие партньори и заинтересовани страни, от държавите по
проекта, като посещението беше организирано от European Social Fund Flanders... 

Ние не сме против самото вдигане на минималната заплата, ние сме против нейното административно вдигане, в
което липсва пазарната логика. Това заяви в ефира на Нова ТВ бизнесменът и зам.-председател на Българската
търговско-промишлена палата (БТПП) Красимир Дачев по повод вдигането на минималната работна заплата в
България от 1-ви април на 710 лева."Пак казвам, че няма проблем във вдигането на зап... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
15)

Заглавие: "Алкомет" АД е сред лидерите в бизнеса на Балканите
Дата: 29.03.2022 12:07
Медия: За нататък

Заглавие: Българо-украинската индустриална камара ще проведе общо събрание
Дата: 28.03.2022 16:54
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Посещение за обмен на добри практики в Гент, Белгия
Дата: 28.03.2022 17:29
Медия: Враца Плюс

Заглавие: Красимир Дачев: Не е проблем вдигането на заплатите, а че се нарушава пазарната логика
Дата: 29.03.2022 08:41
Медия: Акцент БГ

https://shumenonline.bg/2022/03/29/%D0%B0%D0%BB%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%B5%D1%82-%D0%B0%D0%B4-%D0%B5-%D1%81%D1%80%D0%B5%D0%B4-%D0%BB%D0%B8%D0%B4%D0%B5%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B2-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81/
https://www.bta.bg/bg/news/economy/242739-balgaro-ukrainskata-industrialna-kamara-shte-provede-obshto-sabranie
https://vratzaplus.com/news/16484777432894/poseshtenie-za-obmen-na-dobri-praktiki-v-gent-belgiya
https://akcent.bg/?i=58290


Държавата предлага увеличаване на размера на тол таксите, както и второкласните пътища също да станат
платени за камионите и автобусите. Това стана ясно от думите на вицепремиера и министър на регионалното
развитие и благоустройството Гроздан Караджов, който представи предложенията на ръководеното от него
ведомство за промяна в Закона за пътищата на среща с представители на превозваческия бизнес. ... 

Община Ловеч е отличена като един от лидерите в бизнеса на Балканите. Тя е получила награда по време на
осмото издание на годишните Balkan Business Awards 2022 в Банско, а призът е бил връчен на заместник-кмета
Даниел Колев, съобщиха от пресцентъра на общината. "Наградата е голяма чест за Община Ловеч. Имам
удоволствието да предам поздравите и благодарностите на нашия кмет Корнелия Маринова. Радв... 

село Батово/Снимката е илюстративна: Фейсбук Повече от 200 000 са новите жители в българските села през
последните две години, като 52% от хората, преместили се на село, са в трудоспособна възраст. Това стана ясно
по време на първата от серията експертни бизнес дискусии на Imoti.net, която се проведе на 28 март в хотел Hyatt
Regency Sofia в София. По време на работната среща изявени представители ... 

"Ние идваме, за да започнем разговора за бъдещето на Благоевград", каза министърът на иновациите и растежа
Даниел Лорер, предаде кореспондентът на БГНЕС в града. Днес община Благоевград провежда Първи
регионален форум "Инвестиции и иновации в Благоевград" под неговата егидата. Министърът определи града като
място с академични традиции и люлка на хората, които са част от бизнеса с иновации. "Днес с... 

Правителството планира да раздели ръководеното от нея Министерство на икономиката и индустрията на две
нови министерстваПравителството планира да раздели Министерството на икономиката и индустрията на две нови
министерства. Това става ясно от Портала за обществени консултации на МС. Предложението е ведомството,
което в момента се ръководи от Корнелия Нинова, да се раздели на Министерство на иконом... 

"Най-съществените средства от бъдещите европейски програми са за "Зелен преход" и дигитализация. Това са
милиарди, които са разпределени между няколко ключови министерства и първата от тези програми за енергийна
ефективност вече е реалност. Предстои да стартира от април. Това са 140 млн. лв., които са на разположение от
нашето министерство за малки и средни предприятия за енергийна ефективност." Т... 

Заглавие: Държавата предлага вдигане на тол таксите, вече ще се плаща и за второкласните пътища
Дата: 28.03.2022 14:20
Медия: 3е-news

Заглавие: Община Ловеч е отличена като един от лидерите в бизнеса на Балканите
Дата: 28.03.2022 14:02
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Пандемията върна хората на село
Дата: 29.03.2022 12:00
Медия: Черно море

Заглавие: Лорер: Всичко, свързано с европейските програми, се движи по график
Дата: 29.03.2022 12:46
Медия: Днес+

Заглавие: Нинова остава без мегаминистерство
Дата: 29.03.2022 12:34
Медия: МИГNews

Заглавие: Министър Лорер: От април даваме 140 млн. лв. за енергийна ефективност на малки и средни фирми
Дата: 29.03.2022 12:26
Медия: Български Фермер

Заглавие: Делят министерството на Нинова на две?
Дата: 29.03.2022 12:21
Медия: Мениджър

https://3e-news.net/bg/a/view/31949/dyrjavata-predlaga-vdigane-na-tol-taksite-veche-shte-se-plashta-i-za-vtoroklasnite-pytishta
https://www.bta.bg/bg/news/economy/242610-obshtina-lovech-e-otlichena-kato-edin-ot-liderite-v-biznesa-na-balkanite
https://www.chernomore.bg/a/10-bulgaria/238085-pandemiyata-varna-horata-na-selo
https://dnesplus.bg/bulgaria/lorer-vsichko-svarzano-s-evropeyskite-programi-se-dvizhi-po-grafik_1072940
https://mignews.info/ninova-ostava-bez-megaministerstvo/
https://www.bgfermer.bg/Article/11237592
https://www.manager.bg/politika/kabinett-planira-sa-razdeli-ministerstvoto-na-ikonomikata-na-dve-novi-ministerstva


Правителството планира да раздели министерството на икономиката и индустрията на две нови министерства,
става ясно от Портала за обществени консултации на Министерския съвет. Предложението е ведомството, което в
момента се ръководи от Корнелия Нинова, да се раздели на министерство на икономиката и индустрията и
министерство на иновациите и растежа. Много е вероятно второто министерство да бъде огл... 

На 28 март, в залата на Общински съвет – Котел се състоя публично обсъждане на Проекта за бюджет на Община
Котел за 2022 г. На срещата с гражданите присъстваха кметът на община Котел Коста Каранашев и неговият екип,
председателят на Общински съвет – Котел Христина Чолакова, общински съветници, кметове на кметства и
граждани на общината. Бюджетът е подготвен в условията на трудно прогнозируема дина... 

Икономическото ведомство се разделя на две, Даниел Лорер поема едната половина и вече има
портфейлРадикална идея на кабинета ще намали територията на министъра на икономиката Корнелия Нинова.
Правителството планира да раздели ръководеното от нея Министерство на икономиката и индустрията на две
нови министерства. Едната половина ще е Министерство на икономиката и индустрията и Министерство на инова... 

Близо 30 000 електромобила трябва да има регистрирани в България до 2026 година. Това каза в Русе заместник-
министърът на транспорта и съобщенията Владимир Върбанов. По думите му целта е по този начин да се намалят
вредните емисии и декарбонизацията в България да бъде на нужното ниво, каквото е обещанието пред
Европейския съюз. Върбанов информира, че към момента регистрираните у нас електромоби... 

"Летище Русе да е готово до края на годината – това е идеята на транспортното министерство и община Русе" Това
съобщи зам.-министърът на транспорта Владимир Върбанов пред Русе Медиа. Той обясни, че се работи с кмета
на Русе, за да бъде пуснато летището със съвместни усилия. Кметът Пенчо Милков пък съобщи, че вече има
интерес и от други оператори за полети освен "ГъливЕър". "Финансирането все още ... 

Американският президент Джо Байдън публикува проект за бюджетен план за фискалната 2023 година, в който
залага по-високи данъци за богатите, по-ниски дефицити на федералните власти и по-голямо финансиране за
секторите сигурност, образование, обществено здравеопазване и жилищна политика. Това съобщиха световните
агенции. Байдън предлага общо 5,8 трилиона долара федерални разходи през фискалната 202... 

Заглавие: Бюджет 2022 – подготвен в условията на трудно прогнозируема и динамична обстановка, но без
увеличение на местните данъци
Дата: 29.03.2022 12:08
Медия: Сливен нюз

Заглавие: Прекрояване: Режат Корнелия Нинова, взимат й половин министерство
Дата: 29.03.2022 12:00
Медия: Новините под лупа

Заглавие: 30 000 електромобила трябва да има у нас след 4 години
Дата: 29.03.2022 11:31
Медия: Arena media

Заглавие: Летище Русе щяло да бъде готово до края на годината
Дата: 29.03.2022 11:10
Медия: Dunavmost

Заглавие: Байдън планира по-високи данъци за богатите, по-ниски дефицити на федералните власти
Дата: 29.03.2022 10:12
Медия: Perunik.COM

Заглавие: Brother посочва четири ползи от корпоративната социална отговорност за бизнесите
Дата: 29.03.2022 13:21
Медия: Хардуер БГ

https://sliven-news.com/byudzhet-2022-podgotven-v-usloviata-na-trudno-prognoziruema-i-dinamichna-obstanovka-no-bez-uvelichenie-na-mestnite-danatsi/
https://lupa.bg/news/prekroyavane-rezhat-korneliya-ninova-vzimat-y-polovinata-ministerstvo_169815news.html
http://www.arenamedia.net/news.php?newsandpromotion_id=48068
https://www.dunavmost.com/novini/letishte-ruse-shtyalo-da-bade-gotovo-do-kraya-na-godinata
https://www.perunik.com/news/538044/baydan-planira-po-visoki-danatsi-za-bogatite-po-niski-defitsiti-na-federalnite-vlasti
https://hardwarebg.com/102119-brother-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%BE%D1%87%D0%B2%D0%B0-%D1%87%D0%B5%D1%82%D0%B8%D1%80%D0%B8-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B7%D0%B8-%D0%BE%D1%82-%D0%BA%D0%BE%D1%80%D0%BF%D0%BE%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B8%D0%B2%D0%BD/


Всеки бизнес е част от общността, на която предоставя услугите си. Освен че създават работни места и
благосъстояние, компаниите могат да бъдат и сила за доброто в обществото, като насърчават положителни
социални и екологични промени. По света правителствата и социалните институции се борят да запазят доверието
на хората1. Според японския технологичен гигант Brother, който активно подпомага каузи, ... 

От тръбите в крайдунавския град до клиентите не стига 83,53 на сто от подадената вода. Това прави Лом
своеобразен лидер в негативната класация. Авариите в общината са ежедневие, много често чешмите по домовете
на жителите "пресъхват" за повече от 24 и дори 48 часа. Районът се "слави" с най-компрометираната
водопроводна мрежа в областта. С малко се отличава ситуацията в Бойчиновци, там два от всеки... 

Напълно очаквано войната в Украйна и вече видимите ефекти от нея влошиха условията за бизнеса. Данните на
НСИ, базирани на оценките на мениджърите, сочат, че през март общият показател на бизнес климата се
понижава с 4.8 пункта в сравнение с февруари в три от четири сфери. Също без изненада се засилва негативното
влияние на фактора "икономическа среда", продължа да расте и броят на тези, които про... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Изостряне на недостига на шофьори, затруднения в транспорта и нарастващи цени за транспорт - това са някои от
ефектите на войната в Украйна според DSLV, транспортната федерация на Германия. Неотдавнашен доклад в
най-четения новинарски сайт в Германия Der Speigel съдържа информация относно документ на германската
транспортна федерация DSLV. Документът подробно описва ефектите от войната в Украйна ... 

Повече за процеса и как да се подготвите, разказва Кремена Цочева, TA Supervisor за България в компаниятаDXC
Technology е глобален лидер в областта на ИТ услугите с над 134 000 служители в световен мащаб и присъствие в
над 70 страни. Предлагаме цялостни ИТ решения за дигиталната трансформация на нашите над 6000 клиенти,
между които са и повече от половината компании, включени в престижната група F... 

Повече от 200 000 са новите жители в българските села през последните две години, като 52% от хората,
преместили се на село, са в трудоспособна възраст. Това стана ясно по време на първата от серията експертни
бизнес дискусии на Imoti.net, която се проведе на 28 март в хотел Hyatt Regency Sofia в София. По време на
работната среща изявени представители от бранша запознаха присъстващите с актуалнат... 

Заглавие: Всеки трети кубик вода отива в почвата, а не при хората
Дата: 29.03.2022 13:05
Медия: Монт Прес

Заглавие: Очаквано войната и последствията от нея влошиха бизнес климата
Дата: 29.03.2022 13:01
Медия: Дневник

Заглавие: Загубата на източноевропейски шофьори намалява транспортния капацитет на Европа
Дата: 29.03.2022 11:11
Медия: Камиони

Заглавие: Как протича интервю за работа в DXC?
Дата: 29.03.2022 00:42
Медия: Economy

Заглавие: Над 200 000 са новите жители в българските села от началото на пандемията
Дата: 29.03.2022 12:11
Медия: Travel News

Заглавие: Данъците за столичани остават същите, вдига се таксата за разрешително за строеж
Дата: 29.03.2022 11:15
Медия: Regiona.bg

https://www.mont-press.com/index.php?issue=122022&kind=&article=51151&rank=4&short=&numb=%D0%91%D1%80.%2B12%2B%282661%29%2C%2B%D0%B3%D0%BE%D0%B4.%2B%D0%A5%D0%A5%D0%A5III%2C%2B29%2B%D0%BC%D0%B0%D1%80%D1%82%2B-%2B4%2B%D0%B0%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%BB%2B2022%2B%D0%B3.
https://www.dnevnik.bg/biznes/2022/03/29/4330168_ochakvano_voinata_i_posledstviiata_ot_neia_vloshiha/
https://www.kamioni.bg/bg/menu/10/post/29180/Zagubata-na-iztochnoevropejski-shofxori-namalqva-transportniq-kapacitet-na-Evropa?page=
https://www.economy.bg/humancapital/view/50193/Kak-proticha-intervju-za-rabota-v-DXC
https://travelnews.bg/bg/news/16485451032885/nad-200-000-sa-novite-zhiteli-v-balgarskite-sela-ot-nachaloto-na-pandemiyata
https://regiona.bg/%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D1%8A%D1%86%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D1%81%D1%82%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%B0%D0%BD%D0%B8-%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D1%81%D1%8A%D1%89%D0%B8%D1%82%D0%B5/


За поредна година няма да има увеличаване на местните данъци, нито на основни такси за столичани. Най-
вероятно ще се увеличи единствено таксата за издаване на разрешение за строеж в София. Окончателното
решение ще е ясно в четвъртък, когато Столичният общински съвет (СОС) трябва да одобри бюджета на общината
за 2022 г. Това съобщи заместник-кметът по финанси и здравеопазване Дончо Барбалов пред БТ... 

"Докато тука вие се тълпите, правителството заяви още половин милиард. Миналата седмица половин милиард,
по-миналата седмица още половин - това са милиард и половина нови дългове за по-малко от 30 дни". Това заяви
вчера лидерът на ГЕРБ Бойко Борисов на излизане от разпит в столичното следствие, пише Труд бг. Злополучното
досъдебно производство за изнудване на Васил Божков, образувано от полицаите ... 

Основателите на платформата за живот и кариера в България – продуцентите Иван Христов и Андрей Арнаудов,
представиха новата инициатива "ДНКарта – билет за завръщане" на събитието "Живот и кариера –защо в
България?", този уикенд в Бургас и Пловдив. На 1 юни ще стартира кампанията "ДНКарта - билет за завръщане",
която има за цел да привлече чрез директен финансов стимул българи, желаещи да се върна... 

Гръцкото правителство обмисля да намали данък добавена стойност (ДДС) за хляба и олиото, като идеята е тези
продукти да се облагат с данък в размер на 6 на сто, съобщава гръцкото издание Money Review, отбелязвайки, че в
момента налогът е 13 процента. В рамките на няколко дни, заради поскъпване на суровините и електроенергията,
цената на хляба, който е основен продукт в потребителската кошница на г... 

В рамките на седмица близо 1300 украински граждани са били консултирани от Агенцията по заетостта. 976 от тях,
настанени в различни обекти в страната, са били посетени на място от специално създадените за целта мобилни
екипи. Над 300 са потърсили информация за работа в бюрата по труда в страната. В териториалния обхват на
регионалните служби по заетостта София, Бургас, Варна, Ловеч, Монтана, Пловд... 

Мобилни екипи на Агенцията по заетостта са посетили, анкетирали и консултирали над 1000 украински граждани
до края на миналата седмица. Почти половината от тях са заявили готовност за започнат работа.65 на сто от
украинците у нас са висшисти, 32 процента със средно образование, но като цяло се предпочита работа в хотели,
ресторанти, като продавач-консултанти или касиери, съобщи БНР.Предпочитаните ... 

57 компании участват във форума "Национални дни на кариерата". След София форумът ще се състои и в
Пловдив, Варна, Габрово и Русе. След два дни е предвиден и виртуален ден за среща с работодатели. "Завръщаме

Заглавие: Странни оправдания на Асен Василев за 1 милиар долара и фонд, доведен от US посолството
Дата: 29.03.2022 10:51
Медия: Класа

Заглавие: Вulgaria Wants You със сериозна заявка към българите в чужбина: бонус към заплатата, ако се
върнат
Дата: 29.03.2022 12:30
Медия: Топ новини

Заглавие: Гърция се готви да намали ДДС за хляба и олиото
Дата: 29.03.2022 12:22
Медия: Експерт

Заглавие: Повечето работодатели са готови да наемат украинци веднага
Дата: 29.03.2022 11:30
Медия: Банкеръ

Заглавие: Половината украинци от у нас готови да започнат работа
Дата: 29.03.2022 11:16
Медия: Добруджа

Заглавие: "Национални дни на кариерата" - бавно завръщане към времената преди пандемията
Дата: 29.03.2022 10:18
Медия: Българско национално радио

http://www.classa.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/item/443625-%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%BD%D0%B8-%D0%BE%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%BD%D0%B0-%D0%B0%D1%81%D0%B5%D0%BD-%D0%B2%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BB%D0%B5%D0%B2-%D0%B7%D0%B0-1-%D0%BC%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D0%B0%D1%80-%D0%B4%D0%BE%D0%BB%D0%B0%D1%80%D0%B0-%D0%B8-%D1%84%D0%BE%D0%BD%D0%B4%2C-%D0%B4%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D0%B4%D0%B5%D0%BD-%D0%BE%D1%82-us-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%BE%D0%BB%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BE
https://topnovini.bg/novini/883054-vulgaria-wants-you-sas-seriozna-zayavka-kam-balgarite-v-chujbina-bonus-kam-zaplatata-ako-se-varnat
https://www.expert.bg/macroview/farming/gyrcija-se-gotvi-da-namali-dds-za-hljaba-i-olioto-1731620.html
https://www.banker.bg/upravlenie-i-biznes/read/povecheto-rabotodateli-sa-gotovi-da-naemat-ukrainci-vednaga
http://dobrudjabg.com/novina/polovinata-ukrainci-ot-u-nas-gotovi-da-zapochnat-rabota/77289
https://bnr.bg/post/101623402/pazar-na-truda


се бавно и полека към времената преди пандемията, когато много повече компании имаха възможност да се
представят и да поканят студенти и млади специалисти на работа или стаж", коментира пред Б... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 15)

Радикална идея на кабинета ще намали територията на министъра на икономиката Корнелия Нинова.
Правителството планира да раздели ръководеното от нея Министерство на икономиката и индустрията на две
нови министерства. Едната половина ще е Министерство на икономиката и индустрията и Министерство на
иновациите и растежа. Второто, по всичко личи, че ще бъде оглавено от министъра на иновациите Даниел Ло... 

Педро Санчес представи някои от основните мерки в мащабен план за подпомагане на икономиката на
странатаИспанският премиер, Педро Санчес, представи някои от основните мерки в мащабен план за
подпомагане, заради последиците от войната в Украйна, предаде БНР. Планът трябва да бъде одобрен днес от
правителството. Става дума за общо 6 милиарда евро за потребителите и фирмите в намаляване на данъци, ка... 

Карибският замък на българската графиня Надя де Наваро - Фебер бе продаден за 9,5 млн. долара на
предприемач, занимаващ се с инвестиции в нови технологии и недвижими имоти. Това съобщи авторитетното
издание Wall Street Journal. Замъкът в мавритански стил с купол от слонова кост и разгърната площ от 110 акра е
купен от Джон Александър. Купувачът е местен бизнесмен, който планира да го превърне в пр... 

Сред предложените промени са тези в устройствените правилници на Българската агенция за инвестиции и
Изпълнителната агенция за насърчаване на малките и средните предприятия, с които се регламентира
преминаването към Министерството на иновациите и растежаПравителството планира да раздели
Министерството на икономиката и индустрията на две нови министерства. Това става ясно от Портала за
обществени к... 

Има теоретична възможност да се справим без руски газ, но не виждам правителството да прави нещо по този
въпрос, освен да говори. Не става само с приказки, трябват и действия. Единственият начин да заместим руския
газ е да закупим втечнен газ през терминала за регазификация в Ревитуза, Гърция. Ако намеренията на
правителството са сериозни, то трябва да запази 2,5 млрд кубика капацитет в този терми... 

Заглавие: Прекрояване: Режат Корнелия Нинова, взимат й половин министерство
Дата: 29.03.2022 12:36
Медия: Рикошет

Заглавие: Испанският премиер с план за справяне с последиците от войната
Дата: 29.03.2022 12:13
Медия: Факти

Заглавие: Купиха карибския замък на наша графиня
Дата: 29.03.2022 11:42
Медия: Телеграф

Заглавие: Структурират Министерството на Лорер
Дата: 29.03.2022 11:25
Медия: Епицентър

Заглавие: Делян Добрев: Единственият успех на "Промяната" е промяната на часовото време през уикенда! Има
съмнения за задкулисни зависимости на правителството с Путин и неговите олигарси
Дата: 29.03.2022 10:32
Медия: Bunt

Заглавие: Десислава Атанасова: Аматьорът Асен Василев не е проверил с кого подписва меморандум за 1
млрд. долара
Дата: 29.03.2022 10:32
Медия: Bunt

https://www.rikoshet.org/%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%BA%D1%80%D0%BE%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D1%80%D0%B5%D0%B6%D0%B0%D1%82-%D0%BA%D0%BE%D1%80%D0%BD%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%8F-%D0%BD%D0%B8%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%B2%D0%B7/
https://fakti.bg/world/665604-ispanskiat-premier-s-plan-za-spravane-s-posledicite-ot-voinata
https://telegraph.bg/interesno/kupiha-karibskiia-zamyk-na-nasha-grafinia.-noviiat-sobstvenik-broi-za-imenieto-95-mln.-dolara.-kontesa-nadia-farber-ot-pleven-pochina-predi-8-godini-v-sasht-40404
http://epicenter.bg/article/Razdelyat-Ministerstvoto-na-ikonomikata-na-dve-novi-ministerstva/277882/2/0
https://bunt.bg/2022/03/29/delyan-dobrev-edinstveniat-uspeh-na-promyanata-e-promyanata-na-chasovoto-vreme-prez-uikenda-ima-samnenia-za-zadkulisni-zavisimosti-na-pravitelstvoto-s-putin-i-negovite-oligarsi/
https://bunt.bg/2022/03/29/desislava-atanasova-amatyorat-asen-vasilev-ne-e-proveril-s-kogo-podpisva-memorandum-za-1-mlrd-dolara/


Парламентарната група на ГЕРБ-СДС ще внесе искане за създаване на временна анкетна комисия, която да
изясни всички факти и обстоятелства, свързани с подписването на меморандум за 1 млрд. долара, подписан от
правителството на Кирил Петков. Това обяви днес председателят на ПГ Десислава Атаносав. "Пиша го бавно – 1
млд. долара. Аматьорът не е проверил с кого и какво подписва! Руски олигарси/ американ... 

Гладът настъпва с бързи крачки на Запад! Дори и банани няма!!! Това е резултатът от приказките на
гинеколожката фон Лайнен и нейната принуда Путин да не продава газ в рубли. Гответе се и в България - след
изцепките на простото Киро. Тези снимки са отпреди половин час от кварталния супер AH - най-голямата верига в
Нидерландия.Европа се готви за глад: Болезнено, студено и гладно не някъде в далечн... 

Русия има високоточкови оръжия, така че точно може да улучи Министерски съвет, написа тя във
ФейсбукПосланиците на САЩ, Албания, Австралия, Канада, Грузия, Израел, Япония и Обединеното кралство се
присъединяват към своите колеги от ЕС, които осъждат заплахите за насилие срещу Министерския съвет и
посланика на САЩ, отправени от български народен представител. Това се казва в съвместно изявление на ... 

Посланиците на САЩ, Албания, Австралия, Канада, Грузия, Израел, Япония и Обединеното кралство у нас се
присъединяват към своите колеги от ЕС, които осъждат заплахите за насилие срещу Министерския съвет и
посланика на САЩ, отправени от български народен представител. Посланиците заявяват, че такива заплахи не
могат да бъдат оправдани и застават заедно с ясното убеждение, че речта на омразата не мож... 

Посланиците на САЩ, Албания, Австралия, Канада, Грузия, Израел, Япония и Обединеното кралство в България се
присъединяват към своите колеги от Европейския съюз, които осъждат заплахите за насилие срещу Министерския
съвет и посланика на САЩ, отправени от български народен представител. Това се посочва в съвместно
изявление на дипломатите, публикувано на страницата на посолството на САЩ у нас. Таки... 

Партия "Възраждане", известна с проруските си изяви от началото на войната в Украйна, този път успя да възмути
всички посланици на ЕС у нас. "Заслугата" е на депутатката от партията Елена Гунчева. Във Фейсбук тя възхвалява
военните възможности на Русия да удари по българското правителство и американското посолство в София. Това
не е първият случай, в който депутатът предизвиква скандали с изявлен... 

На 74 години почина основателят на Американския университет в Благоевград - Джон К. Мензиес. Посланик Джон
К. Мензиес е роден през 1948 година, бил е декан на Уайтхедското училище по дипломация и международни

Заглавие: Обединена Европа се готви за глад! Дори и банани няма!!!
Дата: 29.03.2022 10:01
Медия: Буднаера

Заглавие: Десетки посланици се възмутиха от призиви за насилие на Гунчева от "Възраждане"
Дата: 29.03.2022 13:02
Медия: Дарик

Заглавие: Чужди посланици осъдиха заплахи на наш депутат към МС и посланика на САЩ
Дата: 29.03.2022 12:48
Медия: Банкеръ

Заглавие: Речта на омразата не може да има място в нашите общества, заявяват посланици в България 
Дата: 29.03.2022 12:17
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Депутатка от "Възраждане" хвали във Фейсбук Москва, че може да уцели Министерски съвет и
посолството на САЩ
Дата: 29.03.2022 11:38
Медия: vEvesti.bg

Заглавие: Почина основателят на Американския университет в Благоевград Джон К. Мензиес
Дата: 29.03.2022 11:23
Медия: Струма

http://www.budnaera.com/202201f/2211437.html
https://darik.bg/desetki-poslanici-se-vazmutiha-ot-prizivi-za-nasilie-na-guncheva-ot-vazrazdane-
https://www.banker.bg/obshtestvo-i-politika/read/chujdi-poslanici-osudiha-zaplahi-na-nash-deputat-kum-ms-i-poslanika-na-sasht
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/243085-rechta-na-omrazata-ne-mozhe-da-ima-myasto-v-nashite-obshtestva-zayavyavat-posla
https://vevesti.bg/268823/deputatka-ot-vazrazhdane-hvali-vav-feysbuk-moskva-che-mozhe-da-utseli-ministerski-savet-i-posolstvoto-na-sasht/
https://www.struma.com/obshtestvo/pochina-osnovatelyat-na-amerikanskiya-universitet-v-blagoevgrad-djon-k-menzies_191308/


отношения към университета Сетън Хол. "Д-р Мензис беше назначен за временен президент на Американския
университет в Кюрдистан през 2018 г. и заемаше поста две години. По време на президентств... 

Два центъра за подкрепа на украински граждани официално заработиха днес в Ловеч. Те са ситуирани в офиса на
БЧК – ул. "Отец Паисий" № 9, и на сдружение "Граждански инициативи" – ул. "Иларион Ловчански" № 1 – Център за
обществена подкрепа. За това се споразумя областният управител Виктор Стойчев с директора на секретариата
на областния съвет на БЧК Цветомира Георгиева и с председателя на управителн... 

/Поглед.инфо/ На 03.04.2022г. в Унгария ще се проведат парламентарни избори. Унгарските избиратели ще дадат
гласа си за избор на 199-членния парламент и за Референдум за "Закона за по-строги мерки срещу извършители
на престъплението "педофилия" и за изменение на някои Закони за защита на децата от 15 юни 2021 г." 2022г. е
важна политическа година за Унгария, която ще определи политическия курс на ... 

Софийският градски съд (СГС) спря делото на антикорупционната комисия (КПКОНПИ) за конфискация на част от
имуществото на бизнесмена Иво Прокопиев и съпругата му Галя, научи Mediapool. Преди делото да продължи,
съдът поиска от КОПОНПИ да даде отговор на редица висящи въпроси. Основният е защо е проведена паралелна
проверка на Прокопиеви и е заведено второ дело за конфискация, след внасянето на първ... 

Заглавие: В Ловеч заработиха два центъра за подкрепа на украински граждани
Дата: 29.03.2022 13:10
Медия: Зетра Медия

Заглавие: Българско участие в наблюдението на парламентарните избори в Унгария
Дата: 29.03.2022 10:23
Медия: Поглед Инфо

Заглавие: КПКОНПИ катастрофира с едно от делата срещу Прокопиеви
Дата: 28.03.2022 15:33
Медия: Mediapool.bg

https://zetramedia.com/%D0%B2-%D0%BB%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%87-%D0%B7%D0%B0%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B8%D1%85%D0%B0-%D0%B4%D0%B2%D0%B0-%D1%86%D0%B5%D0%BD%D1%82%D1%8A%D1%80%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BA/
https://pogled.info/svetoven/evropa/balgarsko-uchastie-v-nablyudenieto-na-parlamentarnite-izbori-v-ungariya.140756
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